
Protokół Nr XXII.2017

z sesji Rady Gminy w Imiełnie

z dnia 27 czerwca 2017 roku

Posiedzenie odbyło się w sali Urzędu Gminy w godz. od 900 do l215.W posiedzeniu biorą udział

radni Rady Gminy w Imielnie oraz zaproszeni goście wg. list obecności stanowiących załączniki

Nr l, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:

l. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

• 2. Przyjęcie protokołu Nr XXI.2017,

3. Przyjęcie porządku obrad,

4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie,

7. Informacja o pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w !mielnie i filii bibliotecznych

w Motkowicach i Mierzwinie,

8. Informacja o przeprowadzonej komunalizacji,

9. Przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu

Gminy za 2016 rok,

10. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania

budżetu za 2016 rok,

•. 11. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi

Gminy w Imielnie,

12. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej

w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok,

13. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem

z wykonania budżetu za 2016 rok NrXXIl.l 42.20 l 7,

- w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Imielno absolutorium z tytułu wykonania budżetu

za2016rokNrXXII.143.2017,

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnego Ośrodka Zdrowia

w !mielnie Nr XXILl44.20l7,

- w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki

Zdrowotnej Gminny Ośrodek Zdrowia w Imielnie Nr XXII.145.2017,



•

•

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnej Biblioteki Publicznej

w Imielnie Nr XXII.l46.2017,

- w sprawie nadania Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminny

Ośrodek Zdrowia w Imielnie Nr XXII.l47.2017,

- w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy Imielno Nr XXII.148.2017,

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości stanowiących własność

komunalną Gminny Imielno Nr XXII. 149.20 17,

- w sprawie likwidacji filii bibliotecznych w Motkowicach i Mierzwinie będących filiami Gminnej

Biblioteki Publicznej w Imielnie Nr XXII.150.2017,

- w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy jednostkami samorządowymi Powiatu

Jędrzejowskiego w sprawie wspólnego przygotowania i przeprowadzenia postepowań o udzielenie

zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Powiatowej Grupy Zakupowej

Energii Elektrycznej Nr XXII. 151.2017,

- w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Imielno Nr

XXII.l52.2017,

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno oraz zmieniająca budżet Gminy Imielno na 2017

rok Nr XXII.153.2017,

- w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2017-2026 Nr

XXILl54.2017,

- w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego Nr XXII. I 55.2017,

- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad

korzystania z przystanków komunikacyjnych oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie z

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Imielno

Nr XXILl56.2017,

14. Dyskusja,

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,

16. Sprawy rożne,

17. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba zebranych radnych jest

wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał dokonał Przewodniczący Rady Gminy

Pan Jan Grzelec.

Ad.p.2. Protokół Nr XXI.2017 z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu i po przegłosowaniu

jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu Nr XXL2017 głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.
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Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przedstawił porządek posiedzenia.

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do porządku posiedzenia.

"Za" przyjęciem porządku posiedzenia głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.pA. W punkcie tym Radny Zdzisław Zygan sygnalizował problem z wyjazdem na drogę koło

Pana Zająca.

Radny Pan Józef Świetlik prosił o tłuczeń na drogi polne.

Pan Gabryś Tadeusz pytał o remont drogi do Pana Krakowskiego.

Sołtys wsi Rajchotka Pani Ewa Blicharska prosiła o wykoszenie rowów na zakręcie koło

Marcinkowskiego.

Ad.p.5. W punkcie tym Wójt Gminy udzielił głosu zaproszonemu na Sesję Zastępcy Naczelnika

Wydziału Prewencji i Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji w Jędrzejowie asp. szt.

Panu Jarosławowi Borowskiemu.

Asp. szt. Pan Jarosław Borowski przedstawił nowego dzielnicowego gminy Imielno Pana

Mariusza Twardowskiego, który zastąpi byłego dzielnicowego Pana Tomasza Kowalczyka. Pan

Jarosław Borowski wyjaśnił, że to.Pan Twardowski będzie policjantem pierwszego kontaktu.

Ponadto prosił, aby wszelkie informacje od lokalnej społeczności o potrzebach mieszkańców

zgłaszać na piśmie.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec, informował, że ma problem z wjazdem na posesję

z ul. Głównej w Imielnie, ponieważ prędkość przejeżdżających samochodów jest znacznie większa

niż w obszarze zabudowanym. Informował również, że będzie wnioskował o budowę obwodnicy

dla miejscowości Sobowice, Imielno i Imielnica.

Pan Jarosław Borowski wyjaśnił, że w związku z przekraczaniem prędkości, będą wzmożone

kontrole drogowe.

Radny Kazimierz Segieta prosił o zmianę oznakowania drogi w Łysakowie.

Pan Jarosław Borowski wyjaśnił, że policja nie jest odpowiedzialna za oznakowanie dróg, były

przeglądy dróg, z których są protokoły i oznakowanie powinno być dostosowane do przepisów

ruchu drogowego.

Radny Stanisław Kukuryk prosił o zamontowanie fotoradaru w Motkowicach na drodze krajowej.

Pan Jarosław Borowski wyjaśnił, że fotoradary są stawiane przez Inspekcję Transportu Drogowego

i tam należy złożyć wniosek, ponadto informował, że w tym rejonie często są patrole drogowe.

Wójt Gminy prosił, aby mieszkańcy złożyli taki wniosek do Urzędu Gminy, który następnie

zostanie przesłany do Inspekcji Transportu Drogowego.

Następnie Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk omówił sprawozdanie z działalności za okres między

sesjami.
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"Za" przyjęciem sprawozdania z działalności Wójta Gminy głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Adp.6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie omówiła Kierownik

GOZ Pani Beata Sadura. Ponadto Pani Kierownik prosiła, aby w okresie wakacyjnym dzieci oraz

młodzież zgłaszała się na przegląd stomatologiczny.

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie l5-tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w Imielnie stanowi załącznik Nr 5 do

niniejszego protokołu.

Adp. 7. Informację o pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w Imielnie i filii bibliotecznych

w Motkowicach i Mierzwinie omówiła Kierownik GBP Pani Ewa Powałka .

"Za" przyjęciem informacji głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Informacja o pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w Imielnie i filii bibliotecznych

w Motkowicach i Mierzwinie stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Adp.S.z informacją o przeprowadzonej komunalizacji nieruchomości działki zabudowanej

budynkiem Strażnicy OSP w miejscowości Imielnica zapoznał Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk.

"Za" przyjęciem informacji głosowało jednogłośnie l5-tu radnych.

Informacja o przeprowadzonej komunalizacji stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.

Adp.9. Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna omówiła sprawozdanie finansowe wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok.

Do przedstawionych sprawozdań członkowie komisji stałych nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń .

"Za" przyjęciem sprawozdania głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2016 rok stanowi

załącznik Nr S do niniejszego protokołu.

Ad.p.IO. Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania budżetu za

2016 rok omówiła i z treścią opinii zapoznała Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2016 rok

stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad.p.!!. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy

przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Michał Krążek.

Wniosek o udzielenie absolutorium stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.
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Ad.p.12. Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna zapoznała członków komisji z pozytywną opinią

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie

absolutorium.

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium

stanowi załącznik Nr II do niniejszego protokołu.

Ad.p.l3. W punkcie tym przystąpiono do omawiania projektów uchwał:

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem

z wykonania budżetu za 2016 rok, z treścią projektu uchwały Nr XXII. 142.2017 zapoznała

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Imielno absolutorium z tytułu wykonania budżetu

za 2016 rok z treśCią projektu uchwały Nr XXII.l43.20 17, zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady

Gminy Pani Gabriela Deka.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Michał Krążek ponownie poinformował, że członkowie

komisji są za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy.

Projekt uchwały poddano pod głosowanie.

" Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Wójt Gminy podziękował za udzielenie absolutorium ,obiecując szczerą współpracę z Radnymi na

następne lata.

Ogłoszono przerwę 15 minutową.

Po przerwie obrady wznowiono.

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnego Ośrodka Zdrowia

w Imielnie, treścią projektu uchwały Nr XXII. 144.20 17 zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady

Gminy Pani Gabriela Deka.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki

Zdrowotnej Gminny Ośrodek Zdrowia w Imielnie, z treśCią projektu uchwały Nr XXII. 145 .20 I 7

zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

" Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnej Biblioteki Publicznej

w Imielnie, z treśCią projektu uchwały Nr XXII. 146.20 17 zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady

Gminy Pani Gabriela Deka.

" Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.
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- w sprawie nadania Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Gminny

Ośrodek Zdrowia w Imielnie, projekt uchwały Nr XXII.147 .2017 omówiła Kierownik GOZ Pani

Beata Sadura.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy Imielno, projekt uchwały

Nr XXII. 148.20 17 omówiła Pani Iwona Błońska, pracownik GOPS w Imielnie.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

" Za" przyjęciem projektu uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości stanowiących

własność komunalną Gminny Imielno, projekt uchwały Nr XXIL149.2017 omówił Wójt Gminy .

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie likwidacji filii bibliotecznych w Motkowicach i Mierzwinie będących filiami Gminnej

Biblioteki Publicznej w Imielnie, projekt uchwały Nr XXIL150.20l7 omówił Wójt Gminy

informując, że bibliotekę należy dostosować do obecnych czasów. Planuje się min. aby biblioteka

miała przedłużony czas pracy od 8- ej do 20 -tej.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie l5-tu radnych.

- w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy jednostkami samorządowymi Powiatu

Jędrzejowskiego w sprawie wspólnego przygotowania i przeprowadzenia postępowań o udzielenie

zamówienia publicznego na zakup energii elektrycznej w ramach Powiatowej Grupy Zakupowej

Energii Elektrycznej, projekt uchwały Nr XXII.151.2017 omówił Wójt Gminy.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości gruntowej na rzecz Gminy Imielno, projekt

uchwały Nr XXII.152.2017 omówił Wójt Gminy wyjaśniając, że planuje się wykonać remont

drogi w Opatkowicach Pojałowskich o którą pytał min. Pan Gabryś. Jednak, aby mogła powstać

część mieszkańców planuje darować gminie grunt na drogę.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

" Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.
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- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno oraz zmieniająca budżet Gminy Imielno na 2017

rok, projekt uchwały Nr XXILl53.2017 omówiła Skarbnik Gminy.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2017-2026 projekt

uchwały Nr XXILl54.2017 omówiła Skarbnik Gminy.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego projekt uchwały Nr XXII.155.2017

omówił Wójt Gminy .

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad

korzystania z przystanków komunikacyjnych oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie z

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Imielno,

projekt uchwały Nr XXII.156.20 17 omówił Wójt Gminy informując, że przystanek powstanie na

Karczunku.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

"Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie l5-tu radnych .

Ad.p.14. W punkcie tym Pan Jan Zawada informował, że jest zmartwiony wynikami nauczania

w gimnazjum.

Wójt Gminy wyjaśnił, że nikt nie jest zadowolony z takich wyników. Szuka się przyczyny, co

zrobić aby poprawić sytuację. Zapewniamy dożywianie, dowóz ale są również czynniki, które

powodują takie wyniki. W części jest to wina szkoły ale rodziców również. Wnioski zostaną

wyciągnięte. Dwa lata temu wyniki były bardzo dobre, ale w tym roku jest tragedia. Musi być

współpraca z rodzicami, rodzice również muszą dopilnować dzieci.

Radna Gabriela Deka sugerowała, aby wziąć większy nacisk i przypilnować dzieci, które

przechodzą z klasy III do klasy IV, gdzie jest więcej nauczycieli.

Sołtys wsi Dalachowy Pan Wiesław Adamus informował, że teraz wszystko jest uogólnione

i potrzebnajest praca u podstaw min. przez rodziców.



Dyrektor ZS w Mierzwinie Pan Mirosław Grad informował, że pomocny byłby projekt na zajęcia

wyrównawcze.

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec poinformował, że nauczyciel 100% jest wtedy, gdy

umie trafić do ucznia.

Dyrektor ZS w Motkowicach Pani Dorota Nowak, pytała czy w związku z tym w szkołach jest

100% niewydolnych nauczycieli?

Pan Jan GrzeIec stwierdził, że po wynikach tak wygląda.

Ponadto Wójt Gminy poinformował, że gmina jest w trakcie przygotowywania przetargu na drogi.

Ad.p.IS. W odpowiedzi na zapytanie Pana Zygana o wyjazd z drogi koło Pana Zająca, Wójt

Gminy poinformował, że przejazd jest dobry, nawet po udoskonaleniu samowolnym przez

mieszkańców.

• Wójt Gminy poinformował, że kamień na drogi polne sukcesywnie jest wożony i do Imielnicy

również.
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Ad.p.l6. W punkcie tym Wójt Gminy zapoznał z pismem Burmistrza Jędrzejowa w sprawie

budowy targowiska zwierzęcego. Prosił aby sołtysi i radni wypowiedzieli się w tym temacie.

Sołtys wsi Dzierszyn pytał, czy znane jest miejsce targowiska?

Sołtys wsi Imielnica informował, że potrzeba jest, pytał czy będzie opłata za wstęp.

Wójt Gminy wyjaśnił, że pismo nie zawiera informacji o miejscu ani o dokładnych kosztach jakie

musiałaby ponieść gmina.

Radny Kazimierz Segieta sugerował, aby wstrzymać się, aż będzie więcej informacji.

Następnie Wójt Gminy zapoznał z petycją dot. budowy drogi S-74 Łódź- Sandomierz w której

proszą o poparcie podpisami.

Sołtys wsi Borszowice Pan Grzegorz Podsiadło prosił o wykonanie zabezpieczenia za bramkami.

Sołtys wsi Jakubów prosił o budowę chodnika w Jakubowie.

Wójt Gminy wyjaśnił, że w na terenie gminy Imielno są niebezpieczne miejsca w których chodnik

jest bardziej potrzebny niż w Jakubowie.

Radny Zdzisław Zygan pytał, czy jest możliwość rozbudowy placu zabaw.

Wójt Gminy wyjaśnił, że trwałość projektu jest S lat i na razie rozbudowy nie będzie.

Sołtys wsi Wygoda Pani Kasza Pelagia prosiła o obcięcie gałęzi na drodze od Wygody do Staw

ponieważ utrudniony jest dojazd do pól.

Wójt Gminy wyjaśnił, że postara się aby prace dot. wycinania lub koszenia były wykonane.

Radny Dariusz Cebulski pytał, kiedy będzie robiona droga od Brzeźnicy do Boruszowic.

Wójt Gminy wyjaśnił, że najpierw należy ją utwardzić kamieniem.

Radny Kazimierz Segieta pytał, kto ma dbać o chodniki np. w Kawęczynie gdzie jest zarośnięty.



Wójt Gminy wyjaśnił, że gmina obecnie nie ma obowiązku pilnowania chodników. Prosił, aby

mieszkańcy sami dbali o chodniki.

Sołtys wsi Grudzyny Pani Olszewska Aneta prosiła o nowe bramki i siatki na boisko za remizę.

Wójt Gminy poinformował, że postara się aby siatki czy bramki zakupić.

Radny Zdzisław Zygan informował, że w szkole mieszkańcy remontują klatkę schodową i prosił

o zakup nowych okien.

Wójt Gminy poinformował, że najpierw sprawdzimy stan okien i wówczas zostanie podjęta

decyzja.

Ad.p.l? Przewodniczący Rady Gminy uznał porządek obrad za wyczerpany, dziękując zebranym

zakończył posiedzenie .
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